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PROTOKOLL 

Styrelsemöte 

Närvarande: 

Katarina Martinsdotter, ordförande 

Peter Saari, vice ordförande och innebandysektionen 

Kristina Hellgren, kassör 

Therese Sandström, sekreterare 

Carina Myrman, bingosektionen 

Göran Westerlund, badmintonsektionen 

Göran Nilsson, skidsektionen 

Patrik Öbrell, fotbollssektionen 

Linda Timner, ledamot 

Victoria Lundgren, ledamot 

Carina Felixon, kansliet. 

 

1. Mötets öppnande  

 

2. Dagordningens godkännande  

 Dagordningen godkändes och genomgång av föregående protokoll. 

 

3. Budget och Ekonomirapportering  

 Det arbetas fortfarande med den nya kontoplanen. Förslag kom om att köpa tjänsten att lägga in 

alla uppgifter och starta igång det nya systemet, då det är tidskrävande. Peter kollar några 

alternativ. 

 



4. Rapportering från sektionerna  

Fotbollssektionen: Klart med domarutbildning 15/5 för flickor och pojkar födda -03. Klart med 

ledarutbildning inför fotbollsskolan. 20/5 anordnas Målvaktens dag på Vännäs IP. 

Innebandysektionen: Kommer ha ett möte ang ledare inför kommande säsong. 

Skidsektionen: Fullt upp med underhålloch röjning av spår och skidstadion skall fräschas upp. 

Sektionen söker ungdomsledare. Man kommer också närvara vid Skidtinget i Lycksele.  

Bingosektionen: Säsongsfinal. 

Badmintonsektionen: Inget nytt. 

 

5. Beslut: Rapport ang Klubblokal Vännäs IP  

Efter samtal med kommunens föreningsutvecklare ska SVIF ta fram ett storleksförslag på 

lokalhyra för Vännäs AIK att betala till föreningen för nyttjande av lokalerna. Kostnadsuppgifter 

för uppförandet har tagits in och styrelsen beslutar att hyran blir 2000 kr/mån.  

 

6. Beslut: Delegation av uppdrag  

Peter och Linda jobbar mot fotbollssektionen enligt sektionens egen önskan, och behöver få klart 

vad som ingår i det uppdraget. Just nu är det lite oklart och fotbollssektionen får återkomma med 

förslag. 

 

7. Beslut: Arbetsschema Vännäsdagarna, Bingo, Spölandscupen 

Arbetsscheman inför Vännäsdagarna, bingon och Spölandscupen fördelas. Fotbollssektionen gör 

själva finfördelningen själva enligt önskemål.  

 

8. Beslut: Utbildning kassör  

Styrelsen beslutar att kassören skall få en grundligare utbildning i det nya systemet. Katarina 

och Kristina kollar upp alternativ. 

 

9. Information utbildning i föreningsutveckling – SVIF:s vision och värdegrund  

Styrelsen har en utbildningsdag 21/5 i föreningsutveckling (SISU), innehållande bl a värdegrund 

och visioner. 

 



10. Övriga frågor  

Konfirmationsläger. Missionskyrkan har hört av sig angående att ordna ett konfirmationsläger 

med sporttema, och är intresserade av ett samarbete. Styrelsen tycker det låter intressant. 

Offentlig ursäkt. Styrelsen vill ge en offentlig ursäkt till fotbollens damtränare, med anledning 

av ett tidigare möte. Ursäkten kommer publiceras på hemsidan. 

Semester kansliet. Kansliet har semesterstängt veckorna 28, 29, 30 och 31. Information kommer 

om var man kan vända sig vid angelägna ärenden under den tiden. 

Bemanning i föreningstältet under Vännäsdagarna. Styrelsen bemannar föreningstältet i 

Oscarsparken 8/7 12-16.  

Sponsring och frikort till hemmamatcher. Många sponsoravtal har gått ut. Föreningen frågar 

Mats-Åke om ev hjälp med nya sponsorer. Alla sponsorer har fått sina frikort, ledare kan höra av 

sig till kansliet om man vill ha särskilt utskrivna.  

Jobb på Vännäs IP. Jobb som Kicki och Björn tidigare har gjort vid IP behöver fortfarande 

göras. Styrelsen väntar på information från Kicki om omfattningen. 

Städning. Påminnelse till alla lag att städa efter sig efter träning och match. Gäller både målen 

och utrustning. 

 

11. Mötets avslutande  

 

 

 

Katarina Martinsdotter     Therese Sandström 

ordförande        sekreterare 

 


